

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Sharia Certificate
Property All Risks Takaful Insurance

شهادة شرعية
التأمين التكافلي للممتلكات ضد جميع المخاطر

The Internal Sharia Supervision Committee had checked the structure and the documents of the product "Property All Risks Takaful Insurance", which is detailed as follows:

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية بالاطلاع على الهيكلة والمستندات الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي للممتلكات ضد جميع المخاطر" والموضح حسب الآتي:

Property All Risks Takaful Insurance covers the properties against accidental loss or damage unless the situation is specifically excluded. The cover includes home, building, plant & machinery, computer, contents, stocks and other assets which are declared. Other associated covers include Fire & Allied Perils which provides basic coverage to the property.

يوفر التأمين التكافلي للممتلكات ضد جميع المخاطر تغطية للممتلكات في حال حدوث خسارة أو ضرر ما لم يكن سبب الخسارة مستثنى من التغطية. يشمل المنتج تغطية المنازل والمباني والمصانع والآلات والأجهزة والمحتويات والمخزون والممتلكات الأخرى التي يتم الإفصاح عنها. تعتبر تغطية الحريق والمخاطر الأخرى من التغطيات المرتبطة حيث توفر تغطية أساسية للممتلكات.

The participant pays contribution to the Takaful company to get the coverage as per the agreed plan.

يقوم المشترك بدفع مبلغ الاشتراك لشركة التكافل للحصول على التغطية حسب الخطة المتفق عليها.

The Internal Sharia Supervision Committee concludes that the structure of "Property All Risks Takaful Insurance" is in conformity with Sharia rules and principles.

ترى لجنة الرقابة الشرعية الداخلية أن الهيكلة الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي للممتلكات ضد جميع الأخطار" متوافقة مع مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية.



السيد/ موسى خوري
Mr. Moosa Khoory
Member/عضو اللجنة



د. عبد السلام كيلاني
Dr. Abdul Salam Kilani
Member/عضو اللجنة



أ.د. يوسف الشبيلي
Dr. Yousef Alshubaily
Chairman/رئيس اللجنة